



Dear merchant,

عزيزي التاجر،

We would like to notify you that some HS-codes will be deleted on Saber platform based on the General Customs Authority's update on the integrated customs tariff on 07/12/2020. The following changes will occur, according to the status and type of request:

- The deleted HS-codes in the certificate of shipment conformity will be linked to the updated HS-codes in the database.
- All unpaid conformity requests related to the deleted HS-codes will be canceled, and you can submit a new application with the updated HS-codes.
- Imported self-declaration and requests related to the deleted HS-codes will be canceled, and you can submit a new application with the updated HS-codes.
- Unpaid local self-declaration requests related to the deleted HS-codes will be canceled, and you can submit a new application with the updated HS-codes.

نود التنويه بأنه سيتم حذف بعض التراميز الجمركية في منصة سابر وفقاً لتحديث الهيئة العامة للجمارك للتعريفات الجمركية المتكاملة وذلك بتاريخ 2020/12/07 لذا سيتم العمل على الآتي وفقاً لحالة ونوع الطلب:

- سيتم ربط التراميز الجمركية المحذوفة في شهادات مطابقة الإرسالية بالتراميز الجمركية الجديدة في قاعدة البيانات.
- سيتم إلغاء جميع طلبات المطابقة (غير المدفوعة) المتعلقة بالتراميز الجمركية المحذوفة ويمكنكم رفع طلب جديد بالتراميز الجمركية المحدثة.
- سيتم إلغاء الإقرار الذاتي المستورد والطلبات المتعلقة بالتراميز الجمركية المحذوفة ويمكنكم رفع طلب جديد بالتراميز الجمركية المحدثة.
- سيتم إلغاء طلبات الإقرار الذاتي المحلي (غير المدفوعة) المتعلقة بالتراميز الجمركية المحذوفة ويمكنكم رفع طلب جديد بالتراميز الجمركية المحدثة.

To view the updated HS-codes, click here

saber.sa

للإطلاع على الرموز الجمركية المحدثة اضغط هنا

saber.sa